



East Asian Auction Limited

17/F, Room B, Wah Kit Comm. Centre
300 Des Voeux Road, C, HK

CERTIFICATE OF VALUATION

Customer: Herbertini Limited

Functions: AUCTION/ RETAIL SALE/ INSURANCE

It is based on current value at the following date.

Certificate No.: E-20240308

Issue Date: 08 Jan 2024

Item: Ruby flower & diamond leaves necklace, a matching ruby ring, a pair of matching ruby earrings & a matching ruby bracelet in 18K white gold jewellery parure

Model No. H4780 - Ruby flower & diamond leaves necklace in white gold

Description:

The necklace features exquisitely crafted floral motifs, meticulously arranged along its length. Each floral design resembles a delicate flower, with petals crafted from five or six oval-cut lustrous rubies. The sparkling colourless brilliant-cut diamonds are carefully prong-set in the centre of each flower. The leaves and stem are embellished with colourless brilliant-cut diamonds. These floral designs are evenly spaced, creating a harmonious and visually appealing arrangement. The combination of rubies and diamonds evokes elegance and sophistication.

Condition:

The necklace is in excellent new condition. The design echoes the nature-inspired themes associated with many classic and modern luxurious styles. It features close to 100 oval-shaped rubies, which are saturated red and weigh approximately 65 carats in total. Additionally, there are around 300 round-shaped brilliant-cut diamonds, in F-G colour with excellent clarity, weighing around 21 carats. All these exquisite gemstones are mounted in 18K white gold.



The Retail Replacement Value is estimated at HK\$ 3,900,000

Model No. H4792 - Rubies, diamonds and white gold bracelet**Description:**

This stunning bracelet showcases an intricate floral embroidery design, meticulously crafted in 18K white gold. The central focus is on the seven floral motifs set on the surface of the bracelet. These floral motifs are adorned with oval-shaped rubies as petals and bezel-set colourless diamonds as leaves and stem. The combination of rich red rubies and sparkling diamonds creates a harmonious and elegant design.

Condition:

This bracelet is in excellent condition, with no signs of wear or damage. It features 35 oval-shaped rubies, weighing approximately 24 carats, and they exhibit a saturated red color. Additionally, there are approximately 120 round-shaped brilliant-cut diamonds, weighing approximately 6.5 carats, in F-G colour with excellent clarity. All these exquisite gemstones are mounted in 18K white gold.

The Retail Replacement Value is estimated at HK\$ 1,000,000

Model No. H4791 - Rubies, diamonds and white gold earrings**Description:**

These elegant earrings showcase a graceful floral design, meticulously crafted in 18K white gold. The delicate petals are adorned with five rich red rubies, while the leaves and stem feature brilliant-cut colorless diamonds. The combination of red rubies and sparkling diamonds creates a harmonious and captivating look, with a touch of modern luxurious design.

Condition:

These earrings are in excellent new condition, with no signs of wear or damage. 10 oval-shaped rubies, approximately 7 carats, and in saturated red colour. Around 60 pieces of round-shaped brilliant-cut diamonds, weighing approximately 1.5 carats, in F-G colour with excellent clarity. All exquisite gemstones are mounted in 18K white gold.

The Retail Replacement Value is estimated at HK\$ 200,000

Model No. H4790 - Rubies, diamonds and white gold ring**Description:**

This exquisite ring exhibits a unique floral design, meticulously crafted in 18K white gold. The central focus is on the five oval-shaped rubies, each representing delicate petals. Surrounding the rubies are brilliant-cut colourless diamonds, elegantly mimicking leaves. The combination of rich red rubies and sparkling diamonds create a harmonious and adorable piece.

Condition:

The ring is in excellent condition, with no signs of wear or damage. 5 oval-shaped rubies, approximately 5 carats, are in saturated red colour. Around 30 round-shaped brilliant-cut diamonds in F-G colour and excellent clarity, weigh approximately 1 carat. All gemstones are mounted in 18K white gold.

The Retail Replacement Value is estimated at HK\$ 200,000

Overall condition:

This jewellery suite is in excellent condition and exemplifies impeccable craftsmanship, with meticulous attention to detail in the embroidery patterns. No particular inclusions found within the rubies and diamonds, and no signs of wear or damage. The suite includes around 150 pieces of oval-shaped rubies, totaling approximately 100 carats, and they exhibit a saturated red color. Additionally, there are over 500 round-shaped brilliant-cut diamonds, weighing approximately 30 carats, in F-G color with excellent clarity. All these exquisite gemstones are mounted in 18K white gold.

According to estimations, current price of the suite:

Total Retail Replacement Value is at HK\$ 5,300,000

Disclaimers :

Gemstones, gold, and other items' grades and weights are all approximate. Although every effort has been made to ensure accuracy in this valuation, we accept no liability beyond the recipient of the certificate for any errors or omissions, including negligence-related liabilities, therein.

東亞拍賣有限公司
East Asian Auction Limited



Authorized Signature(s) :
Qualified Jewellery Appraiser(s)





東亞拍賣有限公司

香港上環德輔道中 300 號
華傑商業中心 17 樓 B 室

估價證明書

客戶: 尊皇珠寶

用途: 拍賣/ 零售/ 保險

物品估值基於報告的日期。

物件: 紅寶石花卉圖案及鑽石葉片項鍊，配有一枚相配的紅寶石戒指、一對相配的紅寶石耳環和一條 18K 白金紅寶石手鐲，組成一套

型號 H4780 - 紅寶石花卉圖案及鑽石葉片項鍊

描述:

這條項鍊採用精心製作的花卉圖案，每朵花卉圖案都像一朵精緻的花朵，花瓣由5或6顆橢圓切割的光澤紅寶石製成，並且閃爍的無色圓形切割鑽石被小心地鑲嵌在每個花卉圖案的中心。葉子和莖部嵌入有無色圓形切割鑽石。花卉圖案均勻分佈，營造出和諧且視覺上吸引人的排列。紅寶石和鑽石的組合散發出優雅和精緻之感，全部鑲嵌在 18K 白金上。

狀態:

這條項鍊採用 18K 白金鑲嵌紅寶石和鑽石，狀態良好，近乎全新。共有約 100 顆橢圓形紅寶石，色彩飽和鮮豔，總重約 65 克拉；另有約 300 顆 F-G 色級的無色圓形切割鑽石，清晰度極佳，總重約 21 克拉。此項鍊呈現出以鑽石和紅寶石為中心的花卉設計，彰顯了許多經典和現代珠寶風格中與自然相關的主題。

零售重置價值港幣 \$ 3,900,000

證書號碼: E-20240308

簽發日期: 08 Jan 2024



Model No. H4792 - 紅寶石、鑽石和白金手鍊

描述:

這款令人驚艷的手鐲展示了精緻的花卉刺繡設計，由 18K 白金精心製作而成。手鐲的中心焦點是七個花卉圖案，鑲嵌在手鐲表面上。這些花卉圖案以橢圓形紅寶石作為花瓣，並以鑲嵌無色鑽石作為葉子和枝幹。飽滿的紅寶石和閃爍的鑽石的結合營造出和諧優雅的設計。

狀態:

這款手鐲狀況極佳，沒有磨損或損壞的跡象。共有35顆橢圓形紅寶石，約24克拉，呈飽和的紅色。此外，約120顆圓形切割的閃耀鑽石，顏色為F-G，擁有極佳的淨度，總重約6.5克拉。所有寶石都鑲嵌在18K白金上。

零售重置價值港幣 \$ 1,000,000

Model No. H4791 -紅寶石、鑽石與白金耳環

描述:

這對優雅的耳環展示了優美的花卉設計，由 18K 白金精心製作而成。精緻的花瓣飾有五顆飽滿的紅寶石，而葉子和枝幹則鑲嵌著閃耀的無色鑽石。紅寶石和閃爍的鑽石的結合營造出和諧迷人的外觀，並呈現現代設計。

狀態:

這對耳環狀況極佳，沒有磨損或損壞的跡象。共有 10 顆橢圓形紅寶石，約 7 克拉，呈飽和的紅色。此外，約 60 顆圓形切割的閃耀鑽石，顏色為 F-G，擁有極佳的淨度，總重約 1.5 克拉。所有寶石都鑲嵌在 18K 白金上。

零售重置價值港幣 \$ 200,000

Model No. H4790 - 紅寶石、鑽石和白金戒指

描述:

這枚精緻的戒指呈現出獨特的花卉設計，由 18K 白金精心製作而成。戒指的中心焦點集中在五顆橢圓形紅寶石上，每一顆都代表著精緻的花瓣。紅寶石周圍鑲嵌著閃耀的無色鑽石，優雅地模仿葉子。飽滿的紅寶石和閃爍的鑽石的結合營造出和諧迷人的作品。

狀態:

這枚戒指狀況極佳，沒有磨損或損壞的跡象。共有五顆橢圓形紅寶石，約5克拉，呈飽和的紅色。此外，約30顆圓形切割的閃耀鑽石，顏色為F-G，擁有極佳的淨度，總重約1克拉。所有寶石都鑲嵌在18K白金上。

零售重置價值港幣 \$ 200,000

套裝整體狀態:

這套珠寶狀況極佳，工藝無可挑剔，注重刺繡圖案的細節。紅寶石和鑽石內部沒有特別的瑕疵，且沒有磨損或損壞的跡象。共有約 150 顆橢圓形紅寶石，總重約 100 克拉，呈飽和的紅色。此外，超過 500 顆圓形切割的閃耀鑽石，顏色為 F-G，擁有極佳的淨度，總重約 30 克拉。所有寶石都鑲嵌在 18K 白金上。

根據估算，目前的價格如下：

零售重置價值港幣 \$ 5,300,000

免責聲明：

寶石、黃金和其他物品的等級和重量均為近似值。儘管我們已盡一切努力確保此估價的準確性。所以，我們對其中的任何錯誤或遺漏不承擔任何責任，包括與疏忽相關的責任。

東亞拍賣有限公司

East Asian Auction Limited

授權簽名

合格珠寶估價師



A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'J.H.', written over a horizontal line.

